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Z A P I S N I K 

7. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek, dne    
24. 9. 2015, s pričetkom ob  14. uri, v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne zaščite v 
Gornji Radgoni. 

K tč. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Sejo je vodil Stanislav ROJKO, župan Občine Gornja Radgona (v nadaljevanju zapisnika: 
župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse prisotne. 

Župan je ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo ob pričetku seje navzočih 18 od 
skupno 21 članic in članov občinskega sveta. 

Svojo odsotnost je predhodno opravičil Anton KAMPUŠ. V nadaljevanju sta se seji z zamudo 
pridružila Vitomir DUNDEK in Ivan KAJDIČ.  

V nadaljevanju seje je bilo tako navzočih 20 članic in članov občinskega sveta, in sicer:  

mag. Norma BALE, Miran DOKL, Vitomir DUNDEK, Vera GRANFOL, Zvonko GREDAR, 
Ingeborg IVANEK, Ivan KAJDIČ, Branko KLUN, Branko KOCBEK, dr. Peter KRALJ, Urška 
MAUKO TUŠ, Konrad NIDERL, Miroslav NJIVAR, Franek RADOLIČ, David ROŠKAR, 
Karolina STAROVASNIK, Tamara ŠMELC, Dušan ZAGORC, Robert ŽINKOVIČ, Peter 
ŽNIDARIČ.  

Ostali navzoči na seji: 
Ø direktorica Občinske uprave – dr. Tatjana FULDER; 
Ø uslužbenci občinske uprave: Boštjan FLEGAR, Vladimir MAUKO, Dominika FRAS, Dragan 

KUJUNDŽIČ, Majda FERENC, Janja OSOJNIK, Suzana RAKUŠA, Valerija FRANGEŽ, 
Simona PELCL; 

Ø Leon CIGÜT, predstavnik ZEU Murska Sobota; 
Ø novinarji oz. predstavniki sredstev javnega obveščanja. 

Seja je bila posneta z digitalnim zapisom na podatkovni medij, ki se hrani. 

Članice in člani občinskega sveta so predlog dnevnega reda in gradivo prejeli s sklicem seje. 

Vsem članicam in članom občinskega sveta ter ostalim prisotnim je bilo pred sejo na mize 
razdeljeno naslednje dodatno gradivo: 
Ø k tč. 8: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokacijskem načrtu za območje 

poslovne cone Element Gornja Radgona (skrajšani postopek) (amandma predlagatelja z 
obrazložitvijo in prilogo); 

Ø mnenja in predlogi Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe; 
Ø mnenja in predlogi Odbora za družbene dejavnosti; 
Ø mnenja in predlogi Odbora za kmetijstvo in turizem; 
Ø mnenja in predlogi Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve; 
Ø mnenja in predlogi Statutarno pravne komisije; 
Ø mnenja in predlogi Komisije za prireditve.  

K tč. 2: Obravnava in sprejem zapisnika 6. redne seje občinskega sveta 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Župan je dal v obravnavo zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je 
bila dne 18. 6. 2015 ter povabil navzoče k razpravi o zapisniku. 
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Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa za 
sprejem zapisnika 6. redne seje. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (18 navzočih, od tega 18 
ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 61: 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona, z dne 18. 6. 2015 v predloženi vsebini. 

K tč. 3:  Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Župan je dal v obravnavo predlagani dnevni red, posredovan s sklicem 7. redne seje. Povedal je, 
da je bilo s sklicem seje gradivo priloženo k vsem točkam predlaganega dnevnega reda, dostopno 
pa je tudi na uradni spletni strani Občine Gornja Radgona. Naštel je dodatno gradivo, katero je 
bilo dano članicam in članom občinskega sveta na mize še pred pričetkom seje.  
V nadaljevanju je predlagal dopolnitev predloga dnevnega reda z novo 15. točko: »Informacija o 
vzpostavitvi in delovanju nastanitvenega centra za begunce na sejmišču v Gornji Radgoni«, s 
predlogom, da postane nova točka št. 15, preostali točki dnevnega reda pa se ustrezno pomakneta. 
Gradiva za novo točko ni bilo, zaradi predvidene ustno podane informacije s strani župana.  

Župan je povabil navzoče k razpravi o predlogu za dopolnitev dnevnega reda. Prijav k razpravi o 
podanem predlogu ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in dal na glasovanje predlog za 
dopolnitev dnevnega reda z novo 15. točko in obenem zamik preostalih točk dnevnega reda za 
eno mesto naprej. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (18 navzočih, od tega 18 
ZA) sprejeli dopolnitev dnevnega reda.  

Nato je dal v razpravo predlog za spremembo postopka obravnave 10. točke: »Pravilnik o 
sofinanciranju programov javnih prireditev in drugih aktivnosti, ki narekujejo promocije Občine 
Gornja Radgona«, in sicer iz skrajšanega postopka v dvofazno obravnavo, da se ta predlog 
pravilnika na tej seji obravnava kot prva obravnava, kot sta to predlagala tudi dva odbora, ki sta 
pravilnik obravnavala. 

Župan je povabil navzoče k razpravi. Razpravljali so: mag. Norma BALE, Franek RADOLIČ, 
Dušan ZAGORC. 

Drugih prijav k razpravi o podanem predlogu ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in dal na 
glasovanje predlog za spremembo načina obravnave pravilnika pod 10. točko dnevnega reda v 
dvofazni postopek (prva obravnava). Članice in člani občinskega sveta so predlagano spremembo 
dnevnega reda soglasno sprejeli (18 navzočih, od tega 18 ZA). 

Nato je prebral čistopis celotnega predloga dnevnega reda in povabil navzoče k razpravi o 
celotnem predlogu dnevnega reda. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in dal na glasovanje celoten predlog 
dnevnega reda z vključeno dopolnitvijo in spremembo. Članice in člani občinskega sveta so nato 
soglasno (18 navzočih, od tega 18 ZA) sprejeli naslednji 

DNEVNI RED: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 6. redne seje občinskega sveta 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 
5. Statut Občine Gornja Radgona (druga obravnava)  
6. Odlok o zbiranju komunalnih odpadkov na območju občine Gornja Radgona (druga 

obravnava)  
7. Poslovnik Občinskega sveta Občine Gornja Radgona (prva obravnava)  



 3

8. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokacijskem načrtu za območje poslovno 
obrtne cone Element Gornja Radgona (skrajšani postopek)  

9. Pravilnik spremembah in dopolnitvah Pravilnika o enkratni denarni pomoči ob rojstvu otroka 
v Občini Gornja Radgona (skrajšani postopek)  

10. Pravilnik o sofinanciranju programov javnih prireditev in drugih aktivnosti, ki narekujejo 
promocijo Občine Gornja Radgona (prva obravnava) 

11. Dopolnitev programa prodaje občinskega stvarnega premoženja na območju občine Gornja 
Radgona za leto 2015 (1. del)  

12. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Gornja Radgona za obdobje 01.01. do 30.06.2015 
13. Sklep o podelitvi občinskih priznanj in nagrad za leto 2015  
14. Sklep o imenovanju kandidatov za sodnike porotnike na Okrožnem sodišču v Murski Soboti  
15. Informacija o vzpostavitvi in delovanju nastanitvenega centra za begunce na sejmišču v 

Gornji Radgoni 
16. Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta 
17. Informacija o opravljenih aktivnostih župana med dvema sejama 

K tč. 4: Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 

Miroslav NJIVAR, član občinskega sveta, je postavil tri VPRAŠANJA in iznesel eno pohvalo:  
1. »Sprašujem zakaj so morali odstraniti svoje panoje kmečki turizem Roškar, Gostišče Šmid, 

Hiša penin Frangež itd.? Ali se tako spodbuja turizem v Občini Gornja Radgona? Komu so 
bile te table v napoto? Kaj pa tabla z napisom Pomurski sejem – je na precej debelih železnih 
stebrih, zaslanja pogled in je zraven cestišča. Kakšne prednosti pa ima pano Pomurskega 
sejma pred tablami domačih podjetnikov. Po mnenju Radgončanov ima Občina Gornja 
Radgona s sejmi samo stroške. Ali si je kdo od občinske uprave pogledal v kakšnem stanju 
ostanejo parkirni prostori na stadionu športnega parka? Stroški čiščenja, ki ga opravi 
Komunala so v breme davkoplačevalcev, ali jih krije Pomurski sejem?«  

2. »Cesto Gornja Radgona – Murska Sobota za znakom Gornja Radgona prečka železniška 
proga diagonalno in pomeni za kolesarje veliko nevarnost. Ko se pripeljejo po kolesarski 
stezi do železnikih tirov morajo biti zelo previdni, da ne pride do padca. Samo v letošnjem 
letu do danes so se zgodile tri nesreče kolesarjev na progi. Zadnja, ki je bila, je kolesarka 
pristala na kirurgiji v Murski Soboti, na srečo z lažjimi poškodbami. Imela pa je veliko srečo, 
da v trenutku padca ni pripeljal kakšen tovornjak ali osebni avto. Predlagam, da se o tem 
problemu obvesti Direkcijo za železnice, saj je na teh kolesarskih stezah vedno več 
kolesarjev.«  

3. »Občani in krajani Gornje Radgone imajo sedaj, ko so prišli emigranti v Gornjo Radgono 
velike težave. Z začasnim zapiranjem mejnega prehoda se morajo voziti na delo ali iz dela na 
prehod Gederovci ali Cmurek. Ali sploh vemo kdo so (emigranti o.p.) in od kod prihajajo? Iz 
zanesljivih virov vem, da so nekateri precej bogati. Imajo najmodernejše mobitele, govorijo 
angleško in vodijo jih njihovi vodniki. Nudimo jim hrano, oblačila, prenočišča, naša policija 
pa dobi vodo in sendvič – sramota! Sprašujem, kakšni bodo stroški občinskega proračuna? 
Kar se tiče direktorja sejmišča mi je popolnoma jasno…sama izjava na radiu Murski val, da 
lahko sprejme štiri tisoč beguncev, pove vse – kako se na račun beguncev lahko tudi 
zasluži.« 

»Da ne postavljam samo vprašanj in pobud, bi tokrat izrekel tudi pohvalo županu in občinski 
upravi. Kar nekaj mojih pobud je bilo, če se tako izrazim, uslišanih. Robniki pri domačiji Pelcl, 
zavarovanje otroškega igrišča pri Maksimus-u, plaz na Delavski poti itd.. Hvala županu Stanku 
Rojku.« 

Vsa vprašanja in pohvala g. Njivarja so bila podana tudi pisno.  
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Vera GRANFOL, članica občinskega sveta, je in iznesla dve pohvali in postavila tri 
VPRAŠANJA.  

»Tudi v Gornji Radgoni smo bili v teh dneh priče silovitemu migracijskemu toku ljudi z vojnih 
območij proti »obljubljeni deželi«. Vključili smo se v prizadevanja slovenske države, da moramo 
»položaj obvladati in obenem pomagati ljudem v stiski.« Država se je dogovorila s Pomurskim 
sejmom (menda z gospodom Erjavcem), ki je ponudil 5000 m2 površin za prebežnike. Rada bi 
pohvalila vse, ki so v teh dneh zavladali predvsem s srcem. Rdeči križ in ostale nevladne 
organizacije, civilna zaščita, policisti, številni prostovoljci, ki jih niso zanimale uredbe in zakoni, 
ampak jih je zanimal človek.«  

»Rada bi pohvalila tudi Občino Gornja Radgona za osvežitev spletnih strani, ki skrbi za 
obveščanje o novostih oz. aktualnem dogajanju v naši občini. Vseh aktualnih novic sem zelo 
vesela. Dodana pa je tudi predstavitev župana in (sicer bolj skromna) predstavitev podžupana.« 

Vprašanja: 
1. »Na spletnih straneh je predstavljen tudi nadzorni odbor, ki ga vodi dr. Suzana Bračič. 

Kakšne so bile dosedanje aktivnosti nadzornega odbora? Minilo je že leto dni, pa nam 
nadzorni odbor ni podal še nobenega poročila o opravljenem pregledu občine pa tudi ne 
kakšnega zavoda.« 

2. »Več kot desetletje me vznemirja objekt v starem mestnem jedru našega lepega mesta. Ta 
objekt stoji na zelo frekventni lokaciji in kazi podobo tega dela mesta. V mislih imam bivši 
Putnik oz. Oazo. V zapisniku seje občinskega sveta iz leta 2008 sem zasledila, da sta to 
vprašanje zastavila že g. Branko Kocbek in g. Andrej Husar. Ali po toliko letih propadanja 
tega objekta občina res nima nobenega sredstva oz. moči, da bi v dogovoru z lastnikom našla 
način, da se ta objekt uredi? Ali ima občina morda kakšen odlok, s katerim lahko kaznuje 
lastnika, ki se ne zmeni za svojo lastnino in jo leta in leta prepusti propadanju? S tem pa 
meče slabo luč na kraj in ljudi, ki v tem kraju živijo.« 

3. »Kmalu bodo minili štirje meseci od uvedbe delovanja občinske blagajne, zato me zanima, 
koliko ljudi koristi njene storitve in kakšne stroške je v zvezi z občinsko blagajno imela 
občina doslej.« 

Vsa vprašanja in pohvali ge. Granfol so bila podana tudi pisno.  

Miroslav NJIVAR se je ponovno vključil v razpravo s kritiko državi glede prebežnikov.  

V tem času (ob 14.25) se je seji pridružil član občinskega sveta, g. Vitomir DUNDEK. Prisotnost 
se je povečala na 19 prisotnih članic in članov občinskega sveta.  

Zvonko GREDAR, član občinskega sveta, je podal eno POBUDO in postavil štiri 
VPRAŠANJA: 

Pobuda: 
»Na območju občine Gornja Radgona se izvaja priključevanje objektov na javno kanalizacijsko 
območje. V prvi fazi se to izvaja na območju novega kanalizacijskega sistema od Podgrada do 
Melov in Črešnjevec, v naslednji fazi pa se planira nadaljevanje tega omrežja. Na območju naselij 
Gornja Radgona, Mele in Črešnjevci so ponudbo oziroma zahtevo za priključitev na javno 
kanalizacijsko omrežje v občini Gornja Radgona prejela tudi prostovoljna gasilska društva. Ker 
kot proračunski porabnik nimajo drugih virov za financiranje teh stroškov so na zadnji seji 
občinskega poveljstva izpostavili tovrsten problem in me zadolžili da na seji občinskega sveta 
predlagam, da se jih oprosti plačila priključnine na javno kanalizacijsko omrežje. Predlagam torej 
občini, da oprosti vsa prostovoljna gasilska društva v občini Gornja Radgona plačila priključka na 
javno kanalizacijsko omrežje ali se jim kakorkoli pomaga – pri polaganju gasilskih cevi npr..« 

Vprašanja: 
1. »Na delu občinske ceste št. 104171 (Ptujska Cesta – Stavešinski Vrh), je bila pri domačiji 

Hamler, Stavešinski Vrh 3, prometna nesreča, ki se je pripetila na nepreglednem ovinku. Pri 
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tej nesreči sta bili udeleženi dve vozili, kjer so bili poleg voznikov v vozilu tudi trije majhni 
otroci. Na srečo otroci niso bili poškodovani, eden od voznikov pa je utrpel telesne poškodbe 
in je bil tudi hospitaliziran. Da je bila nesreča  resna, priča tudi to, da so na kraju dogodka 
poleg policije morali posredovati tudi gasilci, saj je bila nevarnost vžiga vozila in izlitja 
nevarnih in škodljivih snovi. In to ni bila prva nesreča na tem odseku ceste, bilo jih je že več, 
vendar z manjšimi posledicami oziroma le z materialnimi škodami. Glavni razlog, da se 
nesreče dogajajo pa je vsekakor nepreglednost tega ovinka. Nepreglednost tega dela ceste 
povzroča vinograd, saj je vinska trta posajena praktično do ceste. Pred leti je bil lastnik že 
opozorjen, naj trto v določeni dolžini odstrani, vendar je prestavil le nosilce (sidra) betonskih 
soh, kar pa ni spremenilo preglednosti oz. varnosti na tem delu ceste.  
Prosim, da se odgovor na podano vprašanje posreduje tudi Krajevni skupnosti Spodnji 
Ivanjci.« 

2. »Krajani Stavešinskega Vrha sprašujemo, kdaj bo saniran del ceste, ki je bila nedolgo nazaj 
asfaltirana. Gre za odsek ceste št. 605701 (pri domačiji Plohl, Stavešinski Vrh 29a). Na tem 
delu se je cesta zaradi plazu pogreznila tako, da manjka že približno tri metre asfalta. Že dobro 
leto je jama zasuta z gramozom, drugo pa se ne uredi. Problem je tudi ta, da se zaradi 
vremenskih razmer jama vedno bolj veča, tako bo s časoma cesta postala neprevozna.  
Prosim, da se odgovor na podano vprašanje posreduje tudi Krajevni skupnosti Spodnji 
Ivanjci.« 
Zgoraj zapisana pobuda in vprašanji g. Gredarja so bili podani tudi pisno.  
Sam je pri zadnjem vprašanju dodal ustni komentar in opomnil na način dela, na katerega 
večkrat opozarjajo, saj projektant ali nadzor ne opravita svojega dela, kot je treba.  

V nadaljevanju je postavil še dve vprašanji. 
3. »Posamezniki iz Negove in okolice sprašujejo, zakaj je bila zgrajena cesta od avtobusne 

postaje do šole (OŠ dr. Antona Trstenjaka Negova). Bilo mi je povedano, da lastnik 
sosednjega zemljišča ni dal soglasja, da se ta cesta uredi. Ali je to začasen objekt, ali stalen 
objekt? Tam so bili prej šolski vrtovi, kjer so imeli otroci zelenjavo (zelje, solato), zdaj tega 
več ni. Se pravi ni vitaminov, da bi lahko take stvari preprečevali. Zato prosim oz. zahtevam, 
da se cesta sanira in se naredijo nazaj vrtovi oz. mogoče kdaj kakšna gradbena parcela, ker v 
Negovi ni gradbenih parcel.« 

4. »Zanima me (in pričakujem pisni odgovor), kaj je z RRA Mura?  Precej se govori, mi verjetno 
nimamo malega deleža (če primerjamo s CERO Puconci npr, kjer znaša naš delež nekje 8 % - 
ugibam). Zanima me, ali bo to realizirano, ali bo šlo v stečaj. Ali pa bomo enkrat pametni in 
bomo našo zelo dobro Poro izkoristili za ta namen, da bi delala tudi določene regijske 
projekte. Smatram, da ta ustanova je usposobljena, ima določen kader in lahko za nas izvaja 
vse naloge, ki jih je do zdaj RRA Mura.« 

 
V tem času (ob 14.40) se je seji pridružil Ivan KAJDIČ. Prisotnost se je povečala na 20 prisotnih 
članic in članov občinskega sveta.  

Miran DOKL, član občinskega sveta, je podal naslednjo POBUDO: 

»Želel bi, da v bodoče o nekaterih stvareh informacije pridejo med nas občane, predvsem pa v 
prvi fazi med člane občinskega sveta, malo hitreje oziroma bolj ažurno. Navedel bom tri primere, 
ki so se v poletnih mesecih zgodili in o katerih smo po mojem in mnenju številnih občanov, 
dobili informacije prepozno.  
Ko je začel izvajalec vodovodnega omrežja posegati v centru z deli, se je zgodil dogodek, da je 
počila cev in je prišlo do onesnaženja vode. Moram povedati, da kar nekaj časa ni bilo pravih 
informacij, kaj se z vodo dogaja, ko je bilo na moje posredovanje objavljeno obvestilo na spletni 
strani občine. Mislim, da je prepozno prišlo do te informacije. Voda je zelo pomembna stvar. Ne 
bi si upal razmišljati o tem, kaj bi se zgodilo, če bi prišlo do kakršnih bolezni. Pogrešal sem 
takojšno informacijo.  
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Kasneje, preden so se začela ta dela izvajati smo dobili v vsa gospodinjstva dopis izvajalca, da 
bodo dela potekala do 27. 7. 2015. Ta datum je že davno mimo, pa še nekatera dela vedno 
potekajo. Pa ne bi rad, da me narobe razumete. Sam spremljam te stvari in se dobro zavedam, da 
pride do kakšnih stvari, ki zadevo zavlečejo. Vse to razumem in akceptiram. Ne akceptiram pa 
tega, da v drugi fazi informacije nismo dobili. Zakaj nas ni nihče obvestil, da bodo dela potekala 
do konca septembra (na pamet govorim).  
Zadnja stvar za katero bi želel že zdavnaj imeti informacijo, pa še je nimam, je v zvezi z 
kanalizacijo. Včeraj sta imela župan in Vladimir Mauko tiskovno konferenco, kjer sta predstavila 
uspešen zaključek projekta Odvajanje in čiščenje odpadnih voda, jaz pa kot občan, in tudi član 
občinskega sveta, nisem seznanjen s terminskim planom oziroma kako bo potekalo priključevanje 
vseh stanovanjskih hiš oz. vseh dotičnih – ki se moramo priklopiti na kanalizacijo do 100-% 
priklopljenosti. Da upravičim moje razmišljanje. Predlagam, spoštovani župan in občinska 
uprava, da v bodoče obveščanje nas – članov občinskega sveta, ki nas občani cukajo za rokav in 
marsikaj sprašujejo, poteka ažurneje.«  

Dr. Peter KRALJ, član občinskega sveta, je iznesel svoje mnenje glede podanega odgovora 
občinske uprave v zvezi s kabliranjem (misli, da ima vsaka zgrajena stvar svojo življenjsko dobo, 
po preteku le-te ni več možno zahtevati pravice za nazaj, ker je treba zadevo popraviti in 
zamenjati. Lahko so kakšne izjeme, če pa bi bila volja v občinski administraciji bi lahko odlok 
temu priredili, da se pač po izteku pravic, ki so bile pridobljene, to naredi), v nadaljevanju pa je 
postavil dve VPRAŠANJI: 
1. »Sprašujem občinsko upravo oz. župana. Mi smo se na eni seji odpovedali sejnine za Karitas 

(humanitarne namene). Nismo dobili nobenega odgovora, koliko svetnikov se je odpovedalo 
sejnini, niti kam – ali je bil denar tako porabljen kot je bilo predvideno.«  

2. »Vprašanje občinski upravi oz. županu: ali predsednik kateregakoli delovnega telesa ima 
pravico, skupaj z občinsko upravo sestavljati dnevni red seje, ki bi jo naj tisti predsednik 
sklical.«  

Branko KOCBEK, član občinskega sveta, je podal dve POBUDI:  

1. »Na pobudo občanov iz Spodnje Ščavnice, ki živijo neposredno ob potoku Ščavnica, ki jih ta 
tudi velikokrat ogroža, ko poplavlja, bi predlagal, da občinska uprava naveže stik z 
upravljalcem vodotokov občine in poskrbi, da se površina pod glavnim mostom na 
magistralki, dejansko očisti in poveča propustnost vode skozi ta most. Ta moja pobuda je bila 
podana že na eni izmed sej v prejšnjih mandatih, tudi takrat sem že apeliral, vendar se od 
takrat še nič ni zgodilo. Tudi sama Krajevna skupnost Spodnja Ščavnica je upravljalcu poslala 
dopis, v katerem prosimo, da bi se ta propustnost povečala. Dajem torej pobudo, da se naj 
očisti površina pod mostom (mogoče sta dva ali trije kamioni nekega mulja, ki se je nabral ob 
teh stebrih, tako, da bi se voda lahko hitreje razlila v dolino).« 

2. »Del občanov iz Gornje Radgone sprašuje, kdaj se bodo uredile talne označbe na parkirišču 
(aslfaltirani površini) pred Obrtno zbornico Gornja Radgona (v samem centru mesta). Pravijo, 
da so že večkrat apelirali na občinsko upravo, lastništvo pa bi naj bilo občinsko. V tem 
primeru smo dejansko dolžni poskrbeti zato in dajem pobudo, da se zadeva prouči in se v tej 
zvezi reagira.« 

David ROŠKAR, član občinskega sveta je podal naslednjo POBUDO: 

»Dodatno k iznesenemu s strani g. Njivarja glede železniškega prehoda, ki prečka diagonalo, naj 
povem, da imamo vsi, ki smo spretni kolesarske vožnje, tu veliko problemov, da te tračnice 
prepeljemo pravokotno. Torej – vsi, ki smo spretni tega. Toda, moramo se zavedati, da marsikdo 
(izmed naših najmlajših oz. najstarejših) ni spreten takšne vožnje. Dajem pobudo, da si omenjeno 
zadevo pogleda Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu in na samem mestu prouči 
možno rešitev tega. Moja pobuda pa bi bila tudi, da kolesarsko stezo ustrezno označimo s 
prometnimi znaki. (Zdaj se konča z modrim znakom »konec kolesarske steze« in vemo, da 
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imamo kolesarji, ki peljemo naravnost prednost). Menim, da bi bilo potrebno obvezno postaviti 
Stop znak za kolesarja, saj je kolesarske steze konec in mora kolesar zaviti na glavno cesto – v 
takem primeru pa se lahko zgodi nesreča. Naj dodam, da imamo pa unikum v Gornji Radgoni. Po 
celi Sloveniji in tudi veliko po Evropi sem potoval in še nisem videl tako »svetske« kolesarske 
steze…da se konča, 10 metrov je ni in se spet nadaljuje. Vrhunsko.«  

Urška MAUKO TUŠ, članica občinskega sveta, je podala naslednjo POBUDO s 
VPRAŠANJEM: 

»Najprej bi pohvalila občinsko upravo glede ureditve vojašnice – okrog objekta se je namreč 
očistil teren. Dala bi le opozorilo, da se na tem objektu (vojašnici) nahajajo stekleni strešniki, kar 
predstavlja tudi potencialno nevarnost za mimoidoče. Če se lahko preko medobčinskega 
inšpektorata malo preveri. Moje vprašanje pa zadeva cesto od vznožja Grajskega hriba proti 
gradu v Gornji Radgoni. Gospod Brane Klun je mislim, da dve seji nazaj, izrazil zaskrbljenost 
zaradi neurejenih bankin. Odgovor je bil dan, mene pa vseeno zanima ali bi bilo možno, glede na 
finančno situacijo, realizirati kakšen pilotski projekt, da se umesti na to cestišče vsaj kakšen 
pločnik. Ta cesta je namreč v zelo slabem stanju, ni pločnika na nobeni strani, cesta je kar 
prometna, poleg tega pa se tu srečujejo tako osebna vozila kot sprehajalci in kolesarji. Zanima 
me, ali bi bilo možno v bližnji prihodnosti to proučiti.«  

Drugih vprašanj, pobud ali predlogov ni bilo, zato je župan zaključil to točko. 

K tč. 5:   Statut Občine Gornja Radgona (druga obravnava) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Uvodni komentar na predlog statuta je najprej podal župan.  

Obrazložitev k tej točki je podal Dragan KUJUNDŽIČ, podsekretar v občinski upravi.  

Dušan ZAGORC je kot predsednik komisije podal mnenje Statutarno pravne komisije, ki glasi: 
»Statutarno pravna komisija je obravnavala osnutek predloga Statuta Občine Gornja Radgona – 
druga obravnava, v katerega se naj vključi pripomba komisije v 91. členu. Komisija predlaga 
občinskemu svetu, da se tako dopolnjen predlog obravnava kot predlog za drugo obravnavo in 
sprejme v predloženi vsebini.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Razpravljala sta Peter ŽNIDARIČ in dr. Peter KRALJ.  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 
predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na 
glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (20 navzočih, od tega 18 
ZA – 2 PROTI) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 62:  
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Statuta Občine Gornja Radgona 
(druga obravnava). 

K tč. 6:   Odlok o zbiranju komunalnih odpadkov na območju občine Gornja Radgona 
(druga obravnava) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Obrazložitev k tej točki je podal Dragan KUJUNDŽIČ, podsekretar v občinski upravi.  
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Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora 
in gospodarske javne službe, ki glasi:  
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Odloka o zbiranju komunalnih odpadkov na območju občine Gornja Radgona – druga obravnava 
in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: Miroslav NJIVAR, David ROŠKAR, Miran DOKL, Miroslav NJIVAR (replika), 
dr. Peter KRALJ, David ROŠKAR (replika), mag. Norma BALE (replika), Miran DOKL 
(replika), Dušan ZAGORC, dr. Peter KRALJ (replika), mag. Norma BALE.  

Župan in Dragan KUJUNDŽIČ sta podala odgovore in pojasnila v zvezi z razpravo, nakar je 
razpravljal še dr. Peter KRALJ.  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 
predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na 
glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (20 navzočih, od tega 20 ZA) 
sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 63:  
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o zbiranju komunalnih 
odpadkov na območju občine Gornja Radgona – druga obravnava. 

K tč. 7:   Poslovnik Občinskega sveta Občine Gornja Radgona (prva obravnava)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Obrazložitev k tej točki je podal Dragan KUJUNŽIČ, podsekretar v občinski upravi.  

Dušan ZAGORC, je kot predsednik komisije podal mnenje Statutarno pravne komisije, ki glasi:  
»Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornja 
Radgona – prva obravnava, v katerega so že vključeni različni predlogi komisije in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Razpravljala sta David ROŠKAR in Zvonko GREDAR. 

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 
predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na 
glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (20 navzočih, od tega 20 ZA)  
sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 64:  
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Poslovnika Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona (prva obravnava). Obravnava predloga poslovnika traja 45 dni. 

ODMOR 

Ob 16.10 uri je župan odredil 15-minutni odmor. Seja se je nadaljevala ob 16.30 uri. Župan je 
ugotovil, da je prisotnost članic in članov občinskega sveta ostala nespremenjena, saj je bilo na 
seji navzočih 20 članic in članov občinskega sveta.  
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K tč. 8:   Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokacijskem načrtu za 
območje poslovno obrtne cone Element Gornja Radgona (skrajšani postopek) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje in kot dodatno 
gradivo še amandma predlagatelja z obrazložitvijo in prilogo.   

Uvodno obrazložitev k tej točki je podala Suzana RAKUŠA, višja svetovalka v občinski upravi, 
podrobnejšo obrazložitev je podal še Leon CIGÜT, predstavnik podjetja ZEU Murska Sobota.  

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora 
in gospodarske javne službe, ki glasi:  
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokacijskem načrtu za območje poslovne cone 
Element Gornja Radgona – skrajšani postopek in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme z naslednjo dopolnitvijo:  
• v 13. členu, ki spreminja 25. člen se v drugem odstavku dopolni besedilo tako, da glasi: 

»Stanovanjski del in zeleni pas se uvrščata v III. območje varstva pred hrupom.«« 

Župan je povabil navzoče k razpravi, predhodno pa je opomnil na amandma predlagatelja, ki je 
sestavni del predloga odloka. 

Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa. 
Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in 
člani občinskega sveta so nato soglasno (20 navzočih, od tega 20 ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 65:  
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o Lokacijskem načrtu za območje poslovno obrtne cone Element 
Gornja Radgona (skrajšani postopek). 

K tč. 9: Pravilnik spremembah in dopolnitvah Pravilnika o enkratni denarni pomoči 
ob rojstvu otroka v Občini Gornja Radgona (skrajšani postopek)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Obrazložitev k tej točki je podala Janja OSOJNIK, svetovalka v občinski upravi.  

Mag. Norma BALE je kot predsednica odbora podala mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 
glasi:  
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah 
Pravilnika o enkratni denarni pomoči ob rojstvu otroka v Občini Gornja Radgona – skrajšani 
postopek in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za proračun, finance in 
premoženjske zadeve, ki glasi:  
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval predlog Pravilnika o 
spremembah in dopolnitvah Pravilnika o enkratni denarni pomoči ob rojstvu otroka v Občini 
Gornja Radgona – skrajšani postopek in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme 
v predloženi vsebini.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (20 navzočih, od tega 20 
ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 66:  
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Pravilnika o spremembah in 
dopolnitvah Pravilnika o enkratni denarni pomoči ob rojstvu otroka v Občini Gornja 
Radgona (skrajšani postopek). 
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K tč. 10: Pravilnik o sofinanciranju programov javnih prireditev in drugih aktivnosti, 
ki narekujejo promocijo Občine Gornja Radgona (prva obravnava) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Obrazložitev k tej točki je podala Majda FERENC, višja svetovalka v občinski upravi.  

Franek RADOLIČ je kot predsednik komisije podal mnenje Komisije za prireditve:  
»Komisija za prireditve je obravnavala predlog Pravilnika o sofinanciranju programov javnih 
prireditev in drugih aktivnosti, ki narekujejo promocijo Občine Gornja Radgona – prva 
obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme s predlaganimi 
dopolnitvami.« 

Mag. Norma BALE je kot predsednica odbora podala mnenje Odbora za družbene dejavnosti:  
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Pravilnika o sofinanciranju programov 
javnih prireditev in drugih aktivnosti, ki narekujejo promocijo Občine Gornja Radgona – prva 
obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme s predlaganimi 
dopolnitvami.« 

Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za proračun, finance in 
premoženjske zadeve: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval predlog Pravilnika o 
sofinanciranju programov javnih prireditev in drugih aktivnosti, ki narekujejo promocijo Občine 
Gornja Radgona – prva obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme s 
predlaganimi dopolnitvami.« 

Vsa podana mnenja in predloge odborov in komisije je predlagatelj sprejel že pred obravnavo 
točke. 

Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (20 navzočih, od tega 20 
ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 67: 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Pravilnika o sofinanciranju 
programov javnih prireditev in drugih aktivnosti, ki narekujejo promocijo Občine Gornja 
Radgona – prva obravnava. Obravnava predloga pravilnika traja 15 dni. 

K tč. 11: Dopolnitev programa prodaje občinskega stvarnega premoženja na območju 
občine Gornja Radgona za leto 2015 (1. del) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Obrazložitev k tej točki je podala Valerija FRANGEŽ, višja svetovalka v občinski upravi.  
Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za proračun, finance in 
premoženjske zadeve, ki glasi:  
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval Dopolnitev programa prodaje 
občinskega stvarnega premoženja na območju občine Gornja Radgona za leto 2015 (1. del) in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (20 navzočih, od tega 20 
ZA) sprejeli naslednji 
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S K L E P,  št. 68:  
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Dopolnitev programa prodaje občinskega 
stvarnega premoženja na območju občine Gornja Radgona za leto 2015 (1. del). 

K tč. 12: Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Gornja Radgona za obdobje 01.01. 
do 30.06.2015  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Obrazložitev k tej točki je podala Dominika FRAS, računovodkinja v občinski upravi.   
Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora 
in gospodarske javne službe, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval Poročilo o 
izvrševanju proračuna Občine Gornja Radgona za obdobje 01.01. do 30.6.2015 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Mag. Norma BALE je kot predsednica odbora podala mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 
glasi:  
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Gornja 
Radgona za obdobje 1.1. do 30.6.2015 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme 
v predloženi vsebini.« 
 
Peter ŽNIDARIČ je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za kmetijstvo in turizem, ki 
glasi:  
»Odbor za kmetijstvo in turizem je obravnaval Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Gornja 
Radgona za obdobje 01.01. do 30.6.2015 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za proračun, finance in 
premoženjske zadeve, ki glasi:  
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval Poročilo o izvrševanju 
proračuna Občine Gornja Radgona za obdobje 1.1. do 30.6.2015 in predlaga občinskemu svetu, 
da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od tega 17 
ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 69:  
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Poročilo o izvrševanju proračuna Občine 
Gornja Radgona za obdobje 01.01.2015 do 30.06.2015. 

K tč. 13: Sklep o podelitvi občinskih priznanj in nagrad za leto 2015 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Obrazložitev k tej točki je podal Branko KLUN, predsednik Komisije za priznanja, pohvale in 
nagrade.  

Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Razpravljala je Ingeborg IVANEK.  
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Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 
predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na 
glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od tega 17 ZA) 
sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 70:  
Občinski svet Občine Gornja Radgona podeljuje priznanja Občine Gornja Radgona za leto 
2015, kot sledi: 
Ø Nagrada akademika dr. Antona Trstenjaka se podeli g. Antonu ROVŠNIKU. 
Ø Zlati grb Občine Gornja Radgona se podeli g. Bogdanu ŠAJNOVIČU. 
Ø Srebrni grb Občine Gornja Radgona se podeli g. Antonu ROŽMANU. 
Ø Bronasti grb Občine Gornja Radgona se podeli ge. Alenki KURBUS ŠIŠKO. 
Ø Listina Občine Gornja Radgona se podeli TD Majolka. 
Ø Listina Občine Gornja Radgona se podeli Osnovni šoli dr. Antona Trstenjaka Negova. 
Ø Listina Občine Gornja Radgona se podeli Likovnemu društvu Gornja Radgona. 

K tč. 14: Sklep o imenovanju kandidatov za sodnike porotnike na Okrožnem sodišču v 
Murski Soboti 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Obrazložitev k tej točki je podal Robert ŽINKOVIČ, predsednik Komisije za mandatna vprašanja 
volitve in imenovanja.  

Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (18 navzočih, od tega 18 
ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 71:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona predlaga Okrožnemu sodišču v Murski Soboti 
naslednje kandidate za sodnike porotnike:  
• BANFI Anja, ****************,  
• BENKO Zvone, ****************,  
• FIŠINGER Andrej, ****************, 
• IVANEK Ingeborg, ****************, 
• KOTNIK Anica, ****************, 
• KOTNIK KAJDIČ Vesna, ****************, 
• MAKOVEC Davorka, ****************, 
• ŽIŽEK Srečko, ****************,  
ter kandidate za sodnike porotnike za senate za mladoletnike:  
• KRANER Matej, ****************, 
• ROŠKAR David, ****************, 
• ROŠKAR Simona, ****************, 
Vsi navedeni predlagani kandidati so podali pisne izjave in so navedeni po abecednem 
vrstnem redu njihovih priimkov.  

K tč. 15: Informacija o vzpostavitvi in delovanju nastanitvenega centra za begunce na 
sejmišču v Gornji Radgoni 

Gradiva za to (novo) točko ni bilo. Župan je o nastali situaciji podal obširno ustno informacijo, 
čemur je sledil aplavz.  
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Razpravljali so: Zvonko GREDAR,  Dušan ZAGORC, Miroslav NJIVAR, mag. Norma BALE, 
Karolina STAROVASNIK, David ROŠKAR, dr. Peter KRALJ, Peter ŽNIDARIČ, Urška 
MAUKO TUŠ, Robert ŽINKOVIČ, Vitomir DUNDEK. 

Župan je sproti odgovarjal in zaključil razpravo ter obravnavo točke s pozitivnimi mislimi.  

K tč. 16:  Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta  

K tej točki dnevnega reda so v gradivu bili priloženi vsi manjkajoči odgovori na vprašanja, 
pobude in predloge članic in članov občinskega sveta – podanih na 5. in 6. redni seji občinskega 
sveta. Odgovore so članice in člani občinskega sveta kot gradivo prejeli s sklicem seje. 

V nadaljevanju je župan ustno odgovoril na vprašanja, pobude in predloge, postavljene in podane 
na 7. redni seji, in sicer: 
Ø na vprašanje g. Njivarja glede stroškov zaradi beguncev (odgovorjeno pri prejšnji točki 

dnevnega reda); 
Ø na vprašanje g. Njivarja in pobudo g. Roškarja glede železniške proge, ki nevarno za 

kolesarje prečka diagonalno državno cesto R1-230 (Gornja Radgona – Radenci); 
Ø na vprašanje ge. Granfol o delovanju občinske blagajne; 
Ø na vprašanje ge. Granfol o dosedanjih aktivnostih Nadzornega odbora Občine Gornja 

Radgona; 
Ø na vprašanje g. Gredarja glede ureditve ceste (prej vrtovi) od avtobusne postaje do Osnovne 

šole dr. Antona Trstenjaka Negova; 
Ø delno na pobudo g. Dokla glede pravočasnega obveščanja, pri čemer je izpostavil le projekt 

Odvajanje in čiščenje odpadnih voda (kanalizacija in čistilna naprava). 

K tč. 17:    Informacija o opravljenih aktivnostih župana med dvema sejama 

Župan je pri tej točki naštel in obrazložil najnovejša in najpomembnejša dogajanja, ki so se 
odvijala med prejšnjo in sedanjo sejo občinskega sveta ter podal druge aktualne informacije, in 
sicer o: 
Ø obisku in seji Vlade RS na negovskem gradu in posvetu glede lokalne samouprave v okviru 

obiska; 
Ø novi notranji organizaciji občinske uprave – od 1. septembra 2015 dalje; 
Ø novi razporeditvi delovnega časa in novih uradnih urah občinske uprave ter uvedbi 

registracije delovnega časa;  
Ø pristopu občine k izvedbi odpusta dolgov; 
Ø pripravi odloka o ustanovitvi skupne občinske uprave in pričakovanih prihrankih stroškov s 

takšno organizacijo dela;  
Ø uspešnem mednarodnem kmetijsko-živilskem sejmu AGRA;  
Ø projektu vodovod Pomurja – sistem C (upravljanje, zagotavljanju enovitosti sistema); 
Ø Domu starejših občanov Gornja Radgona d.o.o. (ni novih dejstev);  
Ø nedokončanih varovanih stanovanjih (Stavbarja – pri domu starejših občanov) in dogovorih s 

slabo banko v tej zvezi;  
Ø aktivnostih, ki so v zaključni fazi, glede občinskega prostorskega načrta;  
Ø prireditvah ob 20. občinskem prazniku (vljudno povabilo na slavnostno akademijo, 1. oktobra 

2015 ter spremljajoče prireditve in dogodke). 
 
S tem je župan končal svoje izvajanje in ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan. Članicam in 
članom občinskega sveta ter ostalim navzočim se je zahvalil za prisotnost in sodelovanje ter ob 
19.04 zaključil 7. redno sejo občinskega sveta. 
 
ZAPISNIK PRIPRAVILA: SEJO VODIL:  
Simona PELCL ŽUPAN OBČINE GORNJA RADGONA 
 Stanislav ROJKO 


